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1. Underskrive referat fra den 6. november 2024 
Referatet blev godkendt og underskrevet. 
 
2. Vandkvalitet 
Formanden gennemgik videreudviklingen af vandkvaliteten på de forskellige vandboringer. Den viser den positive 
effekt som kulfilteranlægget har haft på vandkvaliteten.  
Alternativt til vandbehandling, kan være, at lave aftale med Strøby Egede Vandværk. Om det er en realistisk mu-
lighed, skal dog først undersøges.  
 
3. Punkter i forhold til Stevns Kommune 
Vandforsyningsplan 
Kommunalt arbejdes der på, en ny vandforsyningsplan. Denne vil blandt andet være vigtig ift. vandbehandling mv.  
 
Forventning til en vandforsyningsplan er at Strøby Egede Vandværk i løbet af 3 til 5 år, vil være i stand til at levere 
vand til Strøby Ladeplads Vandværk. Hvis det skulle blive nødvendigt.  
 
BNBO 
Formanden gennemgik BNBO - risikovurdering, sandsynlighed og konsekvens. samt lovgivning og de lokale afta-
ler mv. 
BNBO er lavet for at beskytte boringer mod uheld. Det ift. eksempelvis hvis en traktor eller anden maskine forure-
ner boringsområdet. Eller tankvogne der taber dieselolie mv.  
 
4. MUDP- projekt – Forsøg med kul og filtertyper til fjernelse af pesticider i 
drikkevand 
Formanden gav en opdatering på projektet. 
 
Tilladelsen til at vandbehandle via kulfilteranlægget, udløber i februar 2027. Det betyder at der skal laves en ny 
ansøgning klar senest februar 2026. Det vil give et år til den kommunale sagsbehandling, hvilket forventes at være 
realistisk tid.  
 
Der er et samarbejdsprojekt mellem vores vandværk, Frederiksberg- og Furesø vandværker og teknologisk Institut, 
omkring videreudvikling af kulfilter anlæg. 
 
5. Vandforbrug 
Vandværkspasseren gennemgik forbruget.  
Der er samlet solgt 31.740 kubik vand. Det er ca. 1000 kubik mindre end forventet. Der har løbende været udmeldt 
til andelshaverne, at de gerne må spare på vandet. Hvilket mindre vandforbruget viser at andelshaverne gør.  
 
Der har været vandspild på 16,55 pct. Forventninger var 10 pct. Men desværre har der været flere og større led-
ningsbrud end forventet. Dog har der tidligere år været over 20 pct. i vandspild.  Samtidig hænger det også natur-
ligt sammen med, at ledningsnettet er aldrene. De 10 procent skal der ikke betales afgift af.  
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6. Orientering fra vandværkspasser 
Vandpasser orienterede, blandt andet omkring at der er ca. brugt kr. 35.000 på reparationer af ledningsbrud. Bud-
gettet var på kr. 50.000. 
 
Der har været service på vandværkets filtre, herunder udskiftning af diverse haner mv., som del af det almindelige 
vedligehold. 
 
Der vil til foråret blive udskiftet en stophane på Løvsangervej. 
 
Vandmålerne er fra 2016 og 2017. Det betyder at de skal tjekkes i 2027. Derfor skal det drøftes om de nuværende 
målere skal udskiftes med nye modeller. Modeller der blandt andet kan fjernaflæses via simkort i den enkelte må-
ler. Det vil betyde at de kan aflæses via sms service. 
Nye vandmålere vil også kunne spore ledningsbrud, hvilket vil kunne sikre en hurtige opdagelse af ledningsbrud 
og dermed mindre vandspild. Dog skal det sikres at de vil være anvendelige i vores område/ system. 
 
7. Orientering fra kassereren 
Kassereren orienterede.  
Herunder, der er kommet lovkrav til regningsudskrivningen til andelshaverne, således at forbrugsmønsteret vises.  
 
a. Regnskab 2024 
Regnskabet blev gennemgået. Regnskabet viser et positivt resultat, ift. budgettet.  
Regnskabet vil blive gennemgået på generalforsamlingen og vil efterfølgende blive lagt på vandværkets hjemme-
side.  
 
b. Takstblad 2025 
Takstbladet er godkendt af Stevns Kommune. 
 
8. Skriftlig Årsberetning 2024 (Indhold-omfang-hvad er de vigtigste oplysninger?) 
Der afholdes bestyrelsesmøde i marts, hvor generalforsamlingen planlægges. Her drøftes årsberetningen.  
 
9. Generalforsamling 2025 18. maj. 
Indkaldelse sendes ud sidst i april. Den publiceres samtidig på vandværkets hjemmeside. Ydermere laves en an-
nonce i Stevnsbladet, med indkaldelsen.  
 
10.Eventuelt 
Intet under punktet. 
  
 
 
  
 


